
AUTOREM VÝROKŮ: “VAKCÍNU NECHCEME,
NEJSME POKUSNÍ KRÁLÍCI!” BYL….
TÁDADÁ… PREZIDENT ČESKÉ LÉKAŘSKÉ
KOMORY MILAN KUBEK! CO PŘIŠLO PAK?
VYDÍRÁNÍ? OBROVSKÝ ÚPLATEK?
- CZ24 News | 24. října 2021

ČESKO: Šéf České lékařské komory Milan Kubek: “Já bych se očkovat nenechal. Zdravotníci
nebudou dělat někomu pokusné králíky.” A v textu je přímo odkaz i na ministerstvo zahraničních
věcí, jak se tlak z USA tvoří. A naši šmejdi jsou za zlaťáky prodejní. Korouhvička ví, kam se má
natočit, že?

Firma, která vyrábí vakcínu odmítá převzít zodpovědnost za vedlejší účinky látky. Ministerstvu
zdravotnictví to přijde jako naprosto standardní, ale prezidenta lékařské komory to pořádně
rozlítilo. “Je to asi tak standardní jako byste vyráběl auta a negarantoval, že ty auta budou
brzdit,” řekl Kubek.

Dnes, když se hraje o miliardy dolarů, tak prezident České lékařské komory Milan Kubek žene i děti
na NEVYZKOUŠENÉ OČKOVÁNÍ jako pokusné králíky, protože co je na tom, když obětujeme děti.

 

“Očkovat se odmítáme”, říká šéf České lékařské komory
Milan Kubek před pár lety.

Očkovací látka, která bude v ČR použita, už obdržela pozitivní stanovisko od
Evropské lékové agentury. (EMA)

Ministerstvo se snaží nejistotě lékařů čelit, chce je přesvědčit na různých seminářích.
Například o víkendu se problematikou bude také zabývat celostátní setkání Sdružení
praktických lékařů.

Hygienici zase tvrdí, že obavy lékařů jsou neopodstatněné. Opírají se o názor Světové
zdravotnické organizace, že nová vakcína je stejně bezpečná jako ta proti
normální sezonní chřipce.

 

Zatím je ale odpor silný. “Ve smlouvě s českou vládou výrobce odmítá převzít
zodpovědnost za nežádoucí účinky očkovací látky. To je varující. Kdyby si byl
výrobce jistý, že je to bezpečné, proč by si to dával do smlouvy? (…) Nikdo
nechce být v pozici pokusného králíka,” říká prezident České lékařské komory Milan
Kubek.
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Zdroj: https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/bojime-se-odmitaji-cesti-lekari-vakcinu-proti-p
raseci-chripce.A091002_110113_domaci_jw

 

A korouhvička otočila: tentýž Kubek, tentýž problém s další mutací chřipky, ale vláda a
Pfizer vydává na reklamu obrovské peníze. O toto totiž jde především!

Další důkaz: MZV: Eisen prý lobboval pro farmaceutické firmy transparentně

„Běžte se očkovat, než si vás covid najde“, říká tentýž Kubek
v roce 2021

Dále připustil, že ani očkování nechrání stoprocentně, vážné důsledky však podle něj eliminuje.
„Pokud se ta vlna rozjede, a ona se rozjede, tak prostě umírat budou především ti neočkovaní,“ má
jasno Kubek. „Takže jestli mě poslouchá někdo z těch 530 tisíc lidí ve věku 60+, kteří z nejrůznějších
důvodů prostě nejsou očkováni, tak já vás vyzývám: ‘Běžte se naočkovat dříve, než si vás covid
najde,’“ uzavřel šéf lékařů.

A za tento výrok nás šmejdi jako Babiš či zločinec Vojtěch odsoudil jako dezinformátora za peníze na
reklamu covid-19. Stejný ergument jako Kubka, ale nyní peníze tečou, tak proč názor nezměnit!

Výrok náš je hoax, dle Kubka, Vojtěcha, Babiše a prodejců Pfizeru a AstraZeneca byl skoro zločinem
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A toto je screenshot jako důkaz





 

Tak tihle špinavci nám velí! Když nejde o prachy, tak proč riskovat. A dnes jsou v tom
zaháčkované desítky lidí z každého státu a propaganda jede!

Vakcína se testuje deset let, než se spustí. Jedná se o životy, jedná se o to, že se musí vyloučit,
aby po dvou až pěti létech nevytvořilo tělo antiimunitní systém, který člověka pak zabije. Vakcína
Pfizer byla schválena po roce a ani po třetí dávce nechrání. Ale zisky jsou tak obrovské, že se
vyplatí vyhodit na reklamu miliardy dolarů a Kubkové či Vojtěchové pod tlakem peněz tají dojetím
jako jarní sníh!
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